
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Olešnice č. II/2021 

 
Termín: 31.03.2021 v 19:00 hod. 
Místo:  Obecní úřad Olešnice 
Přítomní:   zastupitelé: Zdeněk Šich – účast on-line (bez hlasování), Mgr. Radek Čermák 

           Martin Deči , Vojtěch Marek, Miloš Marek, Radomír Salaba, Jiří Hovorka, Dana 
           Ševrová, Tomáš Franců 

 dle prezenční listiny  
Omluveni:  
 
Hosté:  
    
Schůzi řídí: místostarosta Bc. Radek Čermák 
 
Ověřovatelé zápisu: Martin Deči, Dana Ševrová 
Zapisovatel: Zdeňka Janů 
   
Program: 

1) Dotací pro rok 2021 
2) Stavební záležitosti 
3) Rozpočtová změna č. 1 
4) Ostatní agenda úřadu 

 
Schválení programu: PRO 8  ZDRŽ. 0  PROTI 0 
 
Kontrola usnesení z minulého zasedání ZO: 

 
Místostarosta obce přivítal zastupitele v novém roce a zahájil 2. Zasedání v roce 2021.  
Všichni účastníci ZO byly otestováni antigenními testy s negativním výsledkem.  
 

1) Dotace 
Dotace na hasiče. CO – civilní obrana – dotační titul – spoluúčast kraje je max 100 000,- Kč na investice za rok. (OU by 
měl spoluúčast 30%) Prozatím jednotka nedisponuje žádným vybavením pro CO.  
V této první fázi by se mělo žádat o dotaci na konkrétně: vybavení dle rozpisu v celkové hodnotě 144 275,- Kč.  
Hlasování:  PRO 5 ZDRŽ. 3 PROTI 0 
ZO schvaluje podání dotaci na investici pro hasiče v rámci CO.  
 
Objekt – hospodářská budova – ZO řešilo již na minulých ZO. V úvahu připadají 2 varianty zděná a plechová.   
Nejpříznivější je vzít plechovou garáž, která se postaví na desku – cena cca 530 tis. bez zastřešení – velikost 7x9 m. Je 
výrazně levnější a požadovanému záměru vyhovuje.  
Hlasování:  PRO 5 ZDRŽ. 3 PROTI 0 
ZO schvaluje hospodářskou stavbu – plechová varianta. Cenový horizont 750 tis. s tím, že bude žádáno o dotaci, 
kde by měla být dotace ve výši 30%. 
 

2) Ostatní agenda 
Ředitelka MŠ žádá ZO o rozhodnutí o převodu HV za rok 2020 ve výši 21 952,18 Kč do rezervního fondu. 
Hlasování:  PRO 8 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO schvaluje převedení HV MŠ za rok 2020 ve výši Kč 21 952,18 do rezervního fondu.  
 
ZO bylo vyzváno k rozhodnutí o situaci akumulačních kamen v MŠ. Pokud by se šlo cestou pouhé výměny 
akumulačních kamen byla by investice cca 220 tis. Pokud by se měla situace otopu MŠ řešit komplexně, šlo by o 
investici podstatně vyšší a to v současné době plánu investic není zcela reálné, navíc ještě není připravena nabídka na 
toto řešení s čímž souvisí to, že by komplexní řešení výměny topného systému nebylo reálné stihnout do začátku 
topné sezóny 2021/2022.  
Hlasování:  PRO 8 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO schvaluje výměnu akumulačních kamen (cca 7 ks) v MŠ.  
 
 
 



Veřejné osvětlení na osadách. Máme finanční rozpočet na 8 lamp vč. další instalace s tím, že sloupy zůstanou stejné. 
Celková cena Mlýnice 40 650,- Pohoř a Podpohoř 61 045,- a stejná částka Roudný a Rybíčky. (Ceny jsou bez DPH)  
Místostarosta navrhuje, že by bylo vhodné než se bude dělat oprava osvětlení, měla by se udělat revize, zda by se 
němělo upravit osvětlení co do počtu a rozmístění. Na ZO by nyní mělo být rozhodnut, která část obce by se měla 
dělat jako první. Na ní by pak proběhla revize a nový návrh realizace počtu osvětlení. P. Deči by šel cestou Mlýnice, 
z titulu toho, že je tam nejmenší investice a ukáže se jak proběhne návrh na novou realizaci.   
Hlasování:  PRO 8 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO schvaluje výměnu svítidel v části obce Mlýnice s tím, že ještě proběhne revize a přesný návrh řešení.  
 

3) Rozpočtová změna č. 1/2021 
ZO bylo předloženo rozpočtové opatření č. 1/2021 
Příjmy: 33 100,00 
Výdaje: 33 100,00 
Financování: 0,00 
Hlasování:  PRO 8 ZDRŽ. 0 PROTI 0 
ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2021.  
 

4) Schválení dohody o výběru poplatků a předávání dokladů SVČK. 
ZO byla předložena ke schválení dohoda o výběru poplatků a předávání dokladů se Severočeskými komunálními 
službami. 
ZO schvaluje Dohodu o výběru poplatků a předávání dokladů se Severočeskými komunálními službami. 
 
 
 
Usnesení: 
ZO schvaluje: 

Usnesení 1/II/2021 
ZO schvaluje hospodářskou stavbu – plechová varianta. Cenový horizont 750 tis. s tím, že bude žádáno o dotaci, 
kde by měla být dotace ve výši 30%. 
Usnesení 2/II/2021 
ZO schvaluje převedení HV MŠ za rok 2020 ve výši Kč 21 952,18 do rezervního fondu.  
Usnesení 3/II/2021 
ZO schvaluje výměnu akumulačních kamen (cca 7 ks) v MŠ.  
Usnesení 4/II/2021 
ZO schvaluje výměnu svítidel v části obce Mlýnice s tím, že ještě proběhne revize a přesný návrh řešení.  
Usnesení 5/II/2021 
ZO schvaluje Rozpočtové opatření č. 1/2021 
Usnesení 6/II/2021 
ZO schvaluje Dohodu o výběru poplatků a předávání dokladů se Severočeskými komunálními službami. 
 

ZO neschvaluje: 
 
ZO ukládá: 
Místarostovi dořešit revizi a přesný návrh řešení VO v Mlýnici. 
 
 
Jelikož není další připomínek, starosta Zdeněk Šich ukončil zasedání obce v 18:35 hod. 
 
Ověřovatelé: Dana Ševrová ……………………………………………….. 
  
 Martin Deči ……………………………………………….. 
 
Zapsal: Zdeňka Janů ……………………………………………….. 
 

 
 
 
 


